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20/059 Godkjenning av innkalling 
 
Innkalling godkjennes 
 
 
 
 
 
RMR - 20/059 Vedtak: 
Innkalling godkjennes 
 
 
 

20/060 Godkjenning av referat 
 
 
 
 
 
 
 
RMR - 20/060 Vedtak: 
Referat fra forrige møte godkjent. 
 
 
 

20/061 Samlesak for meldinger 
 
 
 
 
 
 
 
RMR - 20/061 Vedtak: 
Informasjon tas til orientering 
 
 
 

20/003 Eventuelt 
 
 
 
 
 
1. Medarbeiderfesten er utsatt. Det er viktig at vi husker å invitere de som evt slutter i 
tjeneste våren og høsten 2020 når vi inviterer i 2021 
2. Det ble undersøkt mulighet for å søke kompensasjon for bortfall av inntekter som følge av 
avlyste arrangement. Kirkene kan søke om kompensasjon for kulturlivet (avlyste konserter 
mm), men ikke for frivilligheten (loppemarkeder mm). 
3. Det er kommet en påminnelse og innskjerping av rutiner for når prest har forfall fra 
menighetsråd. En annen prest skal da stille. Vikar for Ræge vil være sokneprest i Tananger 
4. GT utvalg er godt i gang med arbeidet med gudstjenesteordningen 
 
 
RMR - 20/003 Vedtak: 
 



Side 4 av 6 

 

 
 
 

20/062 Strategi Ræge menighet fra 2021 
 
Forslag til vedtak: 
«Skriv her» 
 
 
 
 
Strategi- og handlingsplan ble drøftet i møtet. Mange gode innspill kom med. Det lages et 
eget notat med alle innspill. 
 
RMR - 20/062 Vedtak: 
Saken tas med videre i møter utover høsten 
 
 
 

20/063 Oppfølging av plan om oppføring av gapahuk 
 
Forslag til vedtak: 
Menighetsrådet vedtar oppføring av gapahuk i (størrelse/ beskrivelse av behov) 
Budsjettramme i 2020 er på 130 000,- fordelt slik: Kr 45 000,- SR-bank gave, kr 40 000,- 
menighetsrådsstøtte hentet fra fond fra PULS og Barnemenigheten, og 45 000,- fra 
speiderfond.  
(Vedtaket kan kun gjennomføres dersom vi har fått inn aktuelle priser til MR møtet. Vi må ha 
noe å forholde oss til)  
 
 
 
 
 
 
RMR - 20/063 Vedtak: 
Det var ikke nok informasjon til møtet til å kunne fatte et endelig vedtak om prosjektet 
1. Vi venter på prisoverslag for material og oppføring. Trond Hedland er i gang med 
innhenting av priser 
2. Vi starter prosess med søknad til biskop om oppføringen. Daglig leder sender tegninger og 
bilder tjenestevei via kirkevergen 
3. Saken tas med videre i oktobermøtet 
 
 
 

20/064 Utsatt frist for søknad om lokal grunnordning 
 
Forslag til vedtak: 
Det vedtas at vi søker om justert grunnordning som planlagt innen 1.november 
 
 
 
 
 
 
RMR - 20/064 Vedtak: 
Det vetas at vi søker om justert grunnordning som planlagt innen 1.november 
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20/065 Oppfølging av utvalg i Ræge menighet 
 
Forslag til vedtak: 
«Skriv her» 
 
 
 
 
 
 
RMR - 20/065 Vedtak: 
Saken tas med videre i høst.  
 
 
 

20/066 Reduksjon av antall fond tilknyttet barne- og ungdomsarbeid 
 
Forslag til vedtak: 
 
Det foreslås at alle enkeltavdelingene i budsjettet videreføres, mens de respektive fond slås 
sammen til ett fond.  
De enkelte avdelinger bruker budsjettårets friske midler til drift og oppgraderinger, slik som i 
dag.  
Dersom det er behov for større innkjøp som ikke vil dekkes av ordinært budsjett, søkes det 
menighetsråd om midler til dette ved budsjettplanleggingen. Menighetsrådet tar stilling til 
søknader ut fra en helhetsvurdering av behov. 
 
Menighetsrådets intensjon er at barne- og ungdomsarbeidet fortsatt skal driftes fornuftig, og 
at nødvendige oppgraderinger og gode investeringer skal imøtekommes.  
I tillegg vil midler brukes til forefallende behov i kirken, og til arrangementer som kommer alle 
til gode, for eksempel medarbeiderfest, lederutvikling el.  
 
Når det blir aktuelt, vil også noe av midlene gå med til å dekke strøm og vedlikehold. 
 
 
 
 
 
 
RMR - 20/066 Vedtak: 
Det foreslås at alle enkeltavdelingene i budsjettet videreføres, mens de respektive fond slås 
sammen til ett fond.  
De enkelte avdelinger bruker budsjettårets friske midler til drift og oppgraderinger, slik som i 
dag.  
Dersom det er behov for større innkjøp som ikke vil dekkes av ordinært budsjett, søkes det 
menighetsråd om midler til dette ved budsjettplanleggingen. Menighetsrådet tar stilling til 
søknader ut fra en helhetsvurdering av behov. 
 
Menighetsrådets intensjon er at barne- og ungdomsarbeidet fortsatt skal driftes fornuftig, og 
at nødvendige oppgraderinger og gode investeringer skal imøtekommes.  
I tillegg vil midler brukes til forefallende behov i kirken, og til arrangementer som kommer alle 
til gode, for eksempel medarbeiderfest, lederutvikling el.  
 
Når det blir aktuelt, vil også noe av midlene gå med til å dekke strøm og vedlikehold. 
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20/067 Forslag om digitalt julemarked advent 2020 
 
Forslag til vedtak: 
Daglig leder kontakter julemarkedkomiteen for å høre om det er noe de kan tenke seg å 
være med på, og sjekker muligheter for å gjennomføre dette digitalt, evt med utsalg i kirken.  
 
Dersom dette lar seg gjennomføre iverksettes planene, og menighetsrådet blir informert i 
neste møte/ fortløpende om status 
 
 
 
 
 
 
RMR - 20/067 Vedtak: 
Daglig leder kontakter julemarkedkomiteen for å høre om det er noe de kan tenke seg å 
være med på, og sjekker muligheter for å gjennomføre dette digitalt, evt med utsalg i kirken.  
 
Dersom dette lar seg gjennomføre iverksettes planene, og menighetsrådet blir informert i 
neste møte/ fortløpende om status 
 
 
 
 
 


